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Ve Velké Británii se příběh o očkování proti koronaviru
hroutí

infokuryr.cz/n/2023/11/12/ve-velke-britanii-se-pribeh-o-ockovani-proti-koronaviru-hrouti

Britský Daily Telegraph ve středu uvedl , že byla podána „průkopnická“
žaloba na společnost AstraZeneca, výrobce jedné z vakcín proti
koronaviru. Říká se, že vakcína byla „chybná“.

Jamie Scott, který utrpěl trvalé poškození mozku vakcínou
AstraZeneca proti koronaviru, zažaloval farmaceutického giganta. Kvůli
krevní sraženině už nemůže pracovat.

Vdovec po Alpa Tailor, který zemřel po očkování AstraZeneca, také
podal žalobu.

Existují dva testovací případy, které by mohly připravit cestu k dalším
přibližně 80 soudním sporům proti výrobci vakcíny. Oběti požadují od
společnosti AstraZeneca miliony.

https://www.infokuryr.cz/n/2023/11/12/ve-velke-britanii-se-pribeh-o-ockovani-proti-koronaviru-hrouti/
https://archive.li/UgjIo


2/3

Boris Johnson označil vakcínu za „triumf britské vědy“. Vakcína se nyní
ve Velké Británii již nepoužívá.

Velmi závažné nežádoucí účinky se objevily v měsících následujících
po zavedení vakcíny. AstraZeneca popírá, že by byl Scottův mozek
poškozen výstřelem.

 Arogantní, temný a nedemokratický

Scott zase tvrdí, že vakcína je „chybná“ a nebezpečná. Po očkování
málem zemřel. Po těžkém krvácení do mozku lékaři třikrát zavolali jeho
manželce Kate, aby se s ní v nemocnici rozloučili.

“Vláda nám řekla, že vakcína je bezpečná a účinná, ale to, co se stalo
Jamiemu, změnilo jeho život a vakcína AstraZeneca je důvodem,” řekla
Kate.

Sloupkařka Telegraph Isabel Oakeshott dnes zveřejnila další
usvědčující názor . Vláda se během očkovací kampaně chovala
„arogantně, temně a nedemokraticky“, píše.

 Málokdy jsem viděl tak vítaný titulek.

Moc opilí ministři to viděli jako závod a chtěli být první. Nestarali se o
vedlejší škody, řekl Oakeshott.

„Štěstí se obrátilo. Mainstreamová média nyní pokrývají příběhy, které
za poslední tři roky potlačovala. Vědí, že nemohou skrývat pravdu
navždy,“ řekl bývalý australský poslanec Craig Kelly.

Britský poslanec Andrew Bridgen, který nedávno mluvil do téměř
prázdné komory o nebezpečí očkování proti koronaviru, řekl, že jen
zřídka viděl tak vítaný titulek.
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